
 
PROTOKÓŁ   Nr 67.2013 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 27 maja  2013 r. 

 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Feliks Malinowski -  Członek Komisji 
5. Kamil Laskowski      -  Członek Komisji  
6. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Halina Kusak – Skarbnik Gminy   
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Zapoznanie się z korespondencją. 
3. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2012 r. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji  został odczytany i przyjęty.  
 
Ad2. Komisja zapoznała się z następującą korespondencją: 
 
1. Mieszkaniec Tłuszcza zwraca się o wykonanie prac ziemnych polegających 
na odwodnieniu, wyrównaniu i utwardzeniu terenu znajdującego  się pomiędzy 
parkingiem przy bloku ul. T.Kościuszki 2 od strony ul. Warszawskiej 7. 
Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
  
Komisja zapoznała się. 
 
2. Pan X zamieszkały Warszaw, zwraca się z prośbą o założenie lampy na słupie 
elektrycznym znajdującym się przy posesji Jaźwie 24 . Założenie lampy ma 
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zapewnić bezpieczeństwo  mieszkańcom po zmroku, gdyż posesja jest położona 
naprzeciwko lasu.  Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. 
 
3. Firma Elwir Spółka Jawna Warszawa w związku z przekazaniem  Gminie po 
terminie dokumentacji projektowej budowy drogi gminnej łączącej ulicę 
Leszczynową z ulicą C.K.Norwida, zwraca się o naliczanie kar umownych tylko 
za rzeczywiste opóźnienie wynikające z winy wykonawcy przedstawione w 
piśmie stanowiącym  załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Wykonawca prosi o naliczenie kar umownych w wysokości 17% 
wynagrodzenia brutto lub naliczenie kar umownych tylko za okres od 
21.12.2012r. tj. od terminu wykonania umowy do dnia 1.03.2013r. tj. do terminu 
złożenia wniosku o zezwolenie na realizację i inwestycji drogowej, jednakże ze 
względu na to, że po złożeniu w/w wniosku wykonawca nie miał już wpływu na 
termin trwania procedury, czyli za okres 69 dni, co przekłada się na kary 
umowne w wysokości 34,5% wynagrodzenia brutto.  
 
Komisja przychyla się do wniosku firmy o naliczenie kar umownych tylko za 
rzeczywiste opóźnienie wynikające z winy wykonawcy tj. 34 dni , co przekłada 
się na kary umowne w wysokości 17% wynagrodzenia brutto. 
  
4. Burmistrz Tłuszcza zwraca się do Komisji Budżetu i Inwestycji z prośbą o 
zajęcie stanowiska i opinię w sprawie zasadności przyznania środków w 
wysokości 50 000 zł  Spółce Wodnej. Środki o które wnioskuje Spółka Wodna  
w Tłuszczu będą przez nią wykorzystane na odtworzenie melioracji 
szczegółowej na terenie gminy Tłuszcz. 
Pismo Burmistrza wraz z wnioskiem Spółki Wodnej stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. 
 
Komisja wniosek zaopiniuje na następnym posiedzeniu Komisji po 
przeprowadzeniu rozmowy z dyrektorem ZGKiM w Tłuszczu Panem Mariuszem 
Dembińskim i Prezesem Spółki Wodnej Panem Leszkiem Banaszkiem. 
 
  
Ad3.  Zaproszona na posiedzenie Komisji Pani Halina Kusak, Skarbnik Gminy 
omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2012 rok. 
Omówiła plan dochodów i  plan  wydatków, który zamknął się następującymi 
kwotami: 
> dochody budżetu Gminy    -  48 720 461,93 zł w tym: 
   - dochody bieżące        45 870 197,06 zł, 
   - dochody majątkowe    2 850 264,87 zł  
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> wydatki budżetu Gminy     -   48 783 237,79 zł w tym: 
    - wydatki bieżące     43 108 534,51 zł 
    - wydatki majątkowe  5 674 703,28 zł 
 
> Planowany deficyt wyniósł       62 775,86 zł  
> Planowane przychody wyniosły  3 521 611,62 zł  
> Planowane rozchody   wyniosły   3 458 835,76 zł.  
 
W trakcie omawiania dochodów Komisja zwróciła uwagę na duże należności z 
tytułu dochodów podatkowych, wieczystego użytkowania, czynszów wraz z 
odsetkami, które na dzień 31.12.2012 r. wynoszą 1 832 849,32 zł w tym 
należności wymagalne 1 306 832,19 zł . 
 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że pomimo tendencji spadkowej w porównaniu do 
roku 2011, zaległości i tak są duże. Jak wyegzekwowane zostają  jedne 
zaległości to powstają drugie. Trudne do wyegzekwowani są również należności 
podatkowe z tytułu podatku od środków transportowych od osób fizycznych i 
należności wymagalne od dłużników alimentacyjnych z tytułu zaliczek 
alimentacyjnych  i z tytułu funduszu alimentacyjnego.   
 
Komisja zapytała, czy w związku z trudnościami wyegzekwowania należności z 
tytułu zaliczek alimentacyjnych  i funduszy alimentacyjnych, nie można 
dłużników skierować do prac interwencyjnych, aby mogli odpracować.  
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że w tej kwestii powinni  się wypowiedzieć 
prawnicy i przekaże ten temat Burmistrzowi.  
 
Przy omawianiu planu wydatków Komisja zainteresowała się: 
-  nie wykorzystaniem środków na zwalczanie narkomani i niższymi wydatkami  
na przeciwdziałanie alkoholizmowi niż planowano tym bardziej, że wiele 
stowarzyszeń i organizacji pozarządowych składało wnioski do budżetu o 
dofinansowanie którego nie otrzymali, a można było z tego paragrafu  środki 
zagospodarować właśnie na ten cel. Komisja stwierdziła, że taka sytuacja była 
również w 2012 roku i też  nie zostały wykorzystane środki na tym  paragrafie; 
- niskim wykorzystaniem środków na wykupy gruntów;  
- wydatkowaniem środków na przewóz osób niepełnosprawnych. Komisja 
zastanawiała się czy nie tańsze byłoby wynajęcie przewozu, niż zakup 
samochodów, zatrudnienie kierowcy itp… i zwróciła się do Pani Skarbnik o  
 przygotowanie analizy kosztów;  
Komisja z uwagi na niskie wykonanie wydatków majątkowych w 2012 roku,  
postanowiła na następne posiedzenie Komisji zaprosić Burmistrza i kierownika 
wydziału inwestycji i drogownictwa  w celu omówienia tej sytuacji.  
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Ad4. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 04 czerwca   
2013 roku godzina 9.00. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
                                                                        
                                                                                  Przewodniczący Komisji 
                                                                                                          
                                                                                      Mirosław Sobczak  
 
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                  
dnia 9 maja 2013 r. 
                                                                                        


